
 

 

 

 

Indieners: Democraten Voerendaal  

        

Aan het college van B & W van de Gemeente Voerendaal 

         

Voerendaal, 29-01-2025 

 

Onderwerp: Cultureel Centrum De Borenburg (3) 

 

Geacht college, 

 

De gemeenteraad heeft onlangs een RIB ontvangen over de start van het uitwerken van een 

toekomstscenario voor Cultureel Centrum De Borenburg, met daarin vermeld welke stappen men wil 

gaan zetten. We hebben hier enige tijd op moeten wachten. Tot onze verbazing, en ook die van  

gebruikers van De Borenburg zelf, zijn die op geen enkele wijze geïnformeerd over datgene wat de 

gemeente van plan is met dit gebouw. Sinds 15 juli 2024 is er met de verenigingen / vaste gebruikers 

geen enkele communicatie meer geweest en nu moeten ze uit de diverse perspublicaties vernemen wat 

de plannen zijn van de gemeente, zo hebben wij begrepen. Er is altijd gezegd, dat zeker de al sinds jaar 

en dag vaste gebruikers, aan de voorkant meegenomen zouden worden. Inmiddels liggen er voorstellen 

hoe men dit wil gaan invullen, zonder voorafgaand overleg.  

 

Daarom stellen wij de navolgende vragen: 

 

1. Waarom zijn de verenigingen niet vooraf of op z’n minst gelijktijdig met de gemeenteraad 

geïnformeerd over de eventuele plannen? 

2. Hier is de zoveelste keer sprake van gebrekkige communicatie van de gemeente naar de burgers, 

lees: gebruikers van De Borenburg. Wat gaat het college daaraan doen? 

3. Moeten de vaste gebruikers straks instemmen met datgene wat er nu richting de raad is gekomen, 

of is er ook nog voldoende ruimte om zelf met ideeën of voorstellen te komen? 

4. De portefeuillehouder heeft meermaals aangegeven dat het gebouw ooit is neergezet voor de 

verenigingen, die 25 jaar geleden bij de realisering van het centrumplan Furenthela hun 

verenigingsgebouwen hebben moet opgeven voor De Borenburg. Blijft die stellingname nu nog 

steeds overeind? 

 

Graag ontvangen wij op korte termijn een reactie op onze vragen. 

 
Met vriendelijke groeten, 
mede namens de fractie, 
 
Cindy Giesen 
Fractievoorzitter 
 


